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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az interpelláció címe: "Mikor áll végre a kormány a magyar emberek pártjára?" 

Tisztelt Miniszter Úr! 

Magyarország egy kiváló földrajzi  és éghajlati  adottságokkal  rendelkező mezőgazdasági  ország,
mégis azt látjuk, hogy a több évtizedes csúcson dübörgő infláció egyik leginkább sújtott területe az
élelmiszeripar.  A megtermelt  és előállított  termékek folyamatos áremelkedését tovább fokozza a
rekordmagas 27%-os áfa, ami azt eredményezi, hogy az átlagos magyar háztartások számára egyre
megterhelőbb költséget jelent a bevásárlás. És hol van még az áremelkedés vége?

Az elmúlt  1-2  hónapban  bizonyos  termékek  esetében  –  például  rövidkaraj,  tojás,  csirkeszárny,
csirkecomb – 15%-os drágulás történt. Éves összevetésben pedig a 40-50%-os áremelkedés sem
ritka, mint például rétesliszt, csirkecomb, paradicsom, csirkeszárny.

Gazdasági elemzők a következő hónapokra további 15-20 %-os drágulással számolnak. A napokban
a Magyar Pékszövetség elnöke nyilatkozta, hogy a kenyér ára könnyen elérheti akár a 800 Ft-ot is.
Mások  akár  két-háromszoros  áremelkedést  is  elképzelhetőnek  tartanak,  amit  egyrészt  a  liszt
drágulása,  ami  mint  említettem,  az  elmúlt  egy  évben  közel  kétszeresére  drágult,  másrészt  a
megnövekedett rezsi-, logisztikai- és bérköltségek hajtanak felfelé.

A jól csengő szlogenek helyett, itt az idő, hogy a kormány a magyar emberek támogatására helyezze
a  hangsúlyt.  Azoknak  a  magyar  embereknek  a  támogatására,  akik  a  létminimum  alatt  élik
mindennapjaikat, és akik a boltok polcai között sétálva egyre többször találják magukat abban a
dilemmában,  hogy  milyen  élelmiszerek  megvásárlásáról  kell  lemondaniuk.  A  Jobbik,  mint
jobboldali konzervatív párt, elkötelezett a magyar emberek terheinek csökkentése mellett, épp ezért
nyújtottuk már be a javaslatunkat a parlamentnek az alapvető élelmiszerek áfájának ideiglenes 0 %-
ra történő csökkentésről, ami havi szinten egy átlagos magyar család zsebében több pénzt hagyna,



 
mint a jelenlegi, 2008 óta nem emelt családi pótlék rendszere, ami egy kétgyermekes családnak havi
26 600 Ft-ot jelent.

Kérdezem  ezért  Tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  mikor  áll  végre  a  kormány  a  magyar  emberek
pártjára? Miért nem csökkenti a kormány 0%-ra az alapvető élelmiszerek áfáját?

Várom érdemi válaszát!
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